
Zápis ze schůzky sdružení rodičů a přátel školy 
Datum | čas 19.11. 2024 v 16:00 | Schůzku svolal Jan Vaněk 

Účastníci 

Seznam účastníků – viz prezenční listina; maximální počet účastníků = 17; přítomný počet účastníků = 16 

Úvodní slovo předsedy SRPŠ Jana Vaňka 

Seznámení s programem schůzky a úvodní slovo p. Vaňka.  

Program: 

1. úvodní slovo předsedy SRPŠ – seznámení s programem a přivítání zástupců 1. tříd 
2. úvodní slovo ředitelky školy 
3. seznámení s průběhem výběru příspěvků do fondu SRPŠ 
4. ohlédnutí za Food Festivalem  
5. schválení výroční zprávy za rok 2023/2024  
6. další podněty a diskuze - např. setkání v dubnu 2025, volby do Školské rady… 

Úvodní slovo ředitelky školy 

Paní ředitelka poděkovala za organizaci a zapojení rodičů v průběhu Food Festivalu i za doprovodný 
program. Parlament jako každý rok sepsal to, co se povedlo a co bude potřeba příští rok zlepšit. 

Obdrželi jsme informaci o tom, že byl rozvázán pracovní poměr se školníkem na 1. stupni, pan školník ale 
stále bydlí ve školním bytě a odmítá se vystěhovat. Případ se již řeší soudní cestou. 

Z důvodu nízkých platů nepedagogických pracovníků dochází často k ukončení pracovních poměrů, a tak 
častému střídání těchto zaměstnanců školy. 

Škola má 105 zaměstnanců, všechny pedagogické pozice a pozice asistentů jsou obsazeny. 

Ničení záchodů – již na začátku školního roku posílala paní ředitelka do Bakalářů informaci o tom, že 
pravděpodobně na základě výzev na sociálních sítích dochází k ničení záchodů na 2. stupni. Právě díky 
oslovení rodičů se podařilo odhalit 3 možné „ničitele“, resp. přiznali si k tomu, že chtěli 
„opravit“ splachovadla. Nebyly jim uděleny žádné ředitelské důtky, ale zavázali se, že k dalšímu ničení již 
nedojde a k opravě, a to i v podobě finanční kompenzace. Zároveň došlo i k důrazné domluvě ze strany 
jejich rodičů, kteří byly vedením školy osobně informováni a požádáni o aktivní spolupráci.  

Seznámení s průběhem výběru příspěvků do fondu SRPŠ 

Paní Burianová před schůzkou připravila podklady o aktuálním stavu příspěvků do fondu SRPŠ. Před 
třídními schůzkami také obdrželi všichni třídní učitelů přehled dle jednotlivých tříd. 

Zůstatek k 31. 8. 2024 = 62 027,28 a tedy i převod do období 2024/2025  

Do 19.11.2024 vybráno = 155.000 Kč 

Celkem = cca 217.000 Kč 

Rozpočet pro rok 2024/2025 byl schválen v celkové částce výdajů 234.000 Kč. Chybí tedy ještě cca 17.000 Kč. 
Třídní důvěrníci požádají na schůzkách rodiče, kteří ještě příspěvky neuhradili o platby.  



 

Ohlédnutí za Food Festivalem 

Food Festival se uskutečnil v sobotu 21. 9.2024 od 9:00 do 12:00 v zahradě před 1. stupněm.  

Akce byla opět velmi úspěšná, jednotlivé třídy si vydělali hezké příspěvky na společný program (např. 
před Vánocemi nebo na konci školního roku).  

Velmi pestrý byl i doprovodný program: švihadla, taneční vystoupení, Caporeira, skotské tance 

S organizací FF pomáhal i tento rok Školní parlament za pomoci paní Bělohradské. Z pohledu organizátorů 
SRPŠ byla letos komunikace a kooperace s ŠP poněkud složitější, a ne tak efektivní jako loni. I na místě 
v pátek (v době návozu stánků) a pak v sobotu ráno (přípravy stánků) chyběla lepší organizační příprava 
(stoly, elektřina…). Seznam tříd, které potřebovaly elektřinu se měnil ještě v pátek před FF. 

Pro příští rok bude potřeba zapracovat i pak na třídění a likvidaci odpadu. 

Finální úklid po FF byl opět velmi rychlý, a to za vydatného přispění rodičů. 

Paní ředitelka zmínila, že škola zakoupí lepší zvukovou aparaturu. 

 

Termín dalšího Food Festivalu je naplánován na sobotu 20. 9. 2025. 

Schválení výroční zprávy za rok 2022/2024 

Všichni třídní důvěrníci obdrželi elektronicky před schůzkou pléna zpracovanou výroční zprávu za rok 
2023/2024 k prostudování, případně k doplnění. Do schůzky pléna ani během schůzky žádné závažné 
připomínky nebyly vzneseny. 

Proběhlo tedy hlasování o schválení znění výroční zprávy za školní rok 2023/2024 v předložené formě. 

Pro variantu ANO, souhlasím s předloženým návrhem, hlasovalo 16 přítomných. 

Pro variantu NE, nesouhlasím s předloženým návrhem, nehlasoval nikdo. 

Hlasování se nikdo nezdržel. 

Plénum SRPŠ tak jednomyslně odsouhlasilo výroční zprávu za školní rok 2023/2024. 

Výroční zpráva bude zveřejněna na webových stránkách školy a je součástí i tohoto zápisu jako příloha č. 2. 

Další podněty a diskuze 

Ředitelské volno ve 2. pololetí – 2. 5. 2025 a 9. 5. 2025. 

Volby do Školské rady – probíhají v budově 1. stupně dne 19. 11. 2024. 

Poděkování paní ředitelky za „otevření zrekonstruovaného hřiště“ – především pak za přátelský zápas 
týmu rodičů a učitelů. 

Připomenutí „Kavárny pro rodiče“ – akce v jednotlivých třídách za spoluúčasti s třídními učiteli. Sdílení 
nápadů na dalších schůzce pléna mezi důvěrníky. Již zamýšlené nápady – společná přednáška na téma 
virtuální komunikace, sportovní výlety, … 

Vánoční besídky – plně v režii třídních učitelů. 

Ze schůzky v Parlamentu vzešel požadavek dětí na zajištění stojanů na kola – bohužel narážíme na 
problém s pojištěním školy a oficiálním prostorem pro odkládání kol. Stojany se tak pořizovat nebudou. 

Komunikace v rámci Parlamentu – děti jsou ve ŠP zastoupeni od 4. třídy. Paní Bělohradská s dětmi 
komunikuje i prostřednictvím WhatsApp skupiny – bohužel některé děti na 1.stupni nemají telefony, nebo 



nejsou na datech, a tak například zrušení schůzky ŠP v ten den si nejsou schopni přečíst a na schůzku 
čekali. Dojde i k jinému způsobu přenosu informací, pokud by se schůzky rušily na poslední chvíli.  

Bezpečnost kolem školy – změna územního plánu a tím i změna dopravy (auta, tramvaje…) je zatím bez 
dalších kroků. 

 

Další schůzka 

Plénum SRPŠ se domluvilo, že ačkoli nebudou klasické třídní schůzky v dubnu, sejde se, aby se před 
koncem školního roku dořešily všechny záležitosti, které se běžně v dubnu řeší. Byl stanoven termín 
dalšího setkání – 15. 4. 2025 v 16:00 h. 

 

Důvěrníci mezi sebou komunikuji v rámci hromadné adresy duvernici.srps@zs5kveten.cz 

E-mailová adresa SRPŠ – srps@zs5kveten.cz (není denně kontrolována) 

 

 

Zápis ověřil a schválil: Jan Vaněk (předseda SRPŠ a zástupce za 5.B) 

 

Zápis provedla: Štěpánka Bacílková (místopředsedkyně SRPŠ a zástupce za 8. B)  

 

PŘÍLOHY ZÁPISU: 

- Příloha č. 1 – prezenční listina – seznam zástupců jednotlivých tříd 
- Příloha č. 2 – schválená výroční zpráva za školní rok 2023/2024 


